

### **A Note on Peer Review**

All regular article submissions to *Symposium* are peer-reviewed. Upon receipt of a manuscript an initial determination is made by the editor about its appropriateness to the journal and the prospect of a submission securing two favorable referee reports from scholars in the field. Some submissions are declined at this stage. Otherwise the submission is forwarded to two specialists from the editorial board for assessment on a double-blind basis. Manuscripts accepted for publication receive two favorable reports and final approval from the editor. Unsigned comments from referees are forwarded to authors when useful for the purpose of revision. Articles, review essays, and book reviews are generally published within six months of acceptance. Average evaluation time is two months. Acceptance rate is 15–17%.

### **Note sur l'évaluation par les pairs**

Tous les articles et révisions soumis à *Symposium* sont évalués par un comité de pairs. Sur réception d'un article, l'éditeur détermine si le manuscrit correspond aux champs de spécialité de deux de nos rapporteurs. Quelques textes soumis sont refusés à cette étape. Sinon le manuscrit est transmis aux deux rapporteurs pour une évaluation anonyme. Les textes acceptés pour publication reçoivent généralement deux avis favorables ainsi que l'approbation finale de l'éditeur. Les commentaires anonymes des rapporteurs sont transmis à l'auteur lorsqu'ils sont considérés comme utiles à la révision. Le processus d'évaluation dure en moyenne deux mois. Le taux d'acceptation est de 15–17%.